
Årsberetning 2024


Når jeg ser tilbage på 2024, synes jeg, det har været en rigtig god sæson, hvor vores største 
udfordring er klubbens medlemstal, hvilket ikke er noget nyt. 

Sidste år nævnte jeg, at vi havde fokus på at skaffe nye medlemmer, som har lidt alder på bagen. 
Vi var i kontakt med DGI, og fik idéen til at  genindføre Voksenintro med Fernando som træner. 
Dette var en succes, så vi  gentager det i år. Alle medlemmer 8 stk valgte alle at blive medlemmer.


Klubben bestod i 2024 af 115 medlemmer. 54 personer i alderen fra 25- 66 år. Fra 67 år  og op var 
der 44 medlemmer. Dejligt, at så mange ældre er i gang, men det er selvfølgelig ikke så lovende 
for klubbens fremtid. Vi har stadig en hyggelig klub, hvor der spilles med stor glæde, hvilket jeg 
også håber, at nye medlemmer oplever. Vi har alle et ansvar for at tage godt imod nye.


Bestyrelsen har som sidste år bestået af:  Erling, næstformand, Erik, kasserer, Annie, sekretær, og 
mig som formand. Disse titler skal vi have. Uden titler er Bent, Fernando og Hanne. Har 
primæropgaver med træning, turnering og alle tager sig af ad hoc opgaver. 


Vi lagde ud med en helt ny hjemmeside, Klubmodul. Dette fungerer rigtig fint, og det er blevet 
meget nemmere at være kasserer, fortæller Erik.


Der har været efterlyst træning til personer, der gerne vil videreudvikle deres tennisformåen. 
Kenneth Hillerup har  meldt sig, og deltager i trænerkursus i april.


Sæsonen, som varede helt til midten af november fungerede med baner, der var gode at spille på. 
Der har været et virkelig godt samarbejde med kommunens folk. Det er primært Erling, der har 
kontakten. 


Ny investering: Bestyrelsen har besluttet at indkøbe en ny boldmaskine. Den nuværende er ikke 
god længere. Den er tung og skal bruge strøm, så det er meget besværligt. Den nye har mange 
gode funktioner. Den kan bruges af alle. Den skal dog bookes via bookings systemet, så det 
arbejder vi på at få udarbejdet. Der vil være demonstration af denne til standerhejsningen og 
desuden udarbejdes en vejledning.


Vi har haft de samme aktiviteter som tidligere. 


Åbent hus onsdag. Hører at det fungerer rigtig godt. Både spil og det efterfølgende sociale med 
selvbetalt kaffe og brød.


Holdtræning onsdag aften. Fungeret fint. Ingen klubbetalt træning, men spillerne kan tilmelde sig 
til selvbetalt træning hos Martin, som kommer udefra. 


Holdkampe to hold i turneringen.


Grilltennis. Opfordrer til, at alle kommer. 


Vi har stadig et fint samarbejde med Søsum borger- og grundejerforening i den bestyrelse, 
som har med A huset at gøre. Bent som formand. Hanne og jeg som menige medlemmer. 
Det behøver ikke være bestyrelsesmedlemmer, så der er et åbent tilbud om at 
kunne være en del af denne bestyrelse. Da Bent træder ud af bestyrelsen, har Erling 
tilbudt at overtage denne post, da han i forvejen er den, der har kontakten til kommunen. 
Huset lejes jo kun ud til tennisklubbens medlemmer samt Søsum borger- og 
Grundejerforening. Jeg kan kun gentage, at dette har gjort, at der heldigvis ikke sker så 
meget slid og ødelæggelse. Der har ikke været så mange udlejninger, men til gengæld har 
både Borger- og grundejerforening samt tennisklubben brugt det oftere. 
Vi havde bestyrelsesmøde den 24/2. Der blev det besluttet at dele 
vedligeholdelsesudgifterne på vores hjertestarter.



Rengøring hver uge om fredagen. Hver anden uge også i baderummene. Man skal derfor 
huske at gøre rent efter sig dvs feje, hvis man er kommet til at have tennissko på 
indendørs, hvilket jo ikke er tilladt. Man skal også huske at tømme de indendørs 
skraldespande og smide poserne i containerne.

Til slut vil jeg takke hele bestyrelsen for et godt samarbejde. Desværre skal vi sige farvel til 
både Bent og Erik, men det vender jeg tilbage til under evt.

Ellen Birgitte Witzke Bonde  ( Gitte Bonde)


